
Årsmötet en kort sammanfattning 

 

I söndags den 15/6 hölls sedvanligt årsmöte för Orrhammars Tomtägar- och 

Samfällighetsförening. Det formella protokollet kommer att publiceras här på 

hemsidan senast inom två veckor efter årsmötet. Protokollet kommer också att 

anslås på anslagstavlan vid infarten. Här kommer en kort sammanfattning för 

er som inte hade möjlighet att vara med. 

• Förvaltningsberättelse och bokslut godkändes och fastställdes 

• Styrelsen beviljades ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas 

rekommendation 

• Styrelsens förslag till budget godkändes vilket innebär att avgiften höjs 

med 10 % för att täcka de kostnadsökningar som föreningen drabbats av. 

Att notera är att höjningen är den första på tio år 

• Förslaget till reviderade stadgar för såväl Tomtägarföreningen som 

Samfällighetsföreningen godkändes 

• Styrelsens förslag om att rusta upp tennisbanan på ett lite enklare sätt 

godkändes och 150 tkr anslogs för detta ändamål. Denna summa lades 

till budgetposten ”Grönområden”. Enligt budgeten så uppgår skötseln av 

grönområden till ca 200 tkr. Däri ingår bl a kostnaden för Samhalls 

tjänster, vassklippning och vägrensklippning. I totalsumman 350 tkr ingår 

upprustningen a tennisbanan 

• Hanteringen av bastuhuset bordlades så att en tydligare utredning med 

ritningar, kostnader och olika alternativ kan redovisas på nästa års 

årsmöte 

• Samtliga motioner beslutades i enlighet med styrelsens förslag 

• I debatten angående motionerna så diskuterades bland annat avtalet 

med Sörmlands Vatten om överlåtelsen av VA. Styrelsen framhöll att det 

avtal som tecknades och den överlåtelse som genomförts till punkt och 

pricka följer det beslut som fattades på årsmötet 2022. Parter har hela 

tiden varit både Tomtägar- och Samfällighetsföreningen. Lantmäteriet 

önskade slutligen att det borde vara Tomtägarföreningens 

organisationsnummer som angavs varvid detta korrigerades, själva 

avtalet ändrades inte. 



 

• Verksamheten i stallet bekostas helt av den som hyr lokalen, även 

vattenförbrukning. I utskicket inför årsmötet framgår det tydligt att det 

inte är Orrhammars tomtägare- och samfällighetsförening som bedriver 

stallverksamhet.  

• Slutligen valdes ny styrelse och revisorer i enlighet med valberedningens 

förslag. Även valberedningen fick förnyat förtroende 

 

Till sist vill vi tacka för det stöd ni visade oss i styrelsen på årsmötet.  

Styrelsen 


